

# 宜家家居派對外帶餐

## IKEA take-away party set



早鳥優惠價  
Early bird offer

2020/11/01-11/30

原價 \$2,155

**\$1,580**



# 宜家家居派對外帶餐

## IKEA take-away party set

約 4-5 人份量  
For about 4 - 5 people

### P01

#### 聖誕香蒜烤雞

Christmas Herb & Honey Roasted Chicken

1 隻 /pc

#### 瑞典烤肉丸

Swedish Meatballs with Cream Sauce and Lingonberry Jam

25 粒 /pcs

#### 鮮蝦酪梨凱薩沙拉

Avocado and Shrimp Caesar Salad (354g)

1 盒 /pc

#### 蜂蜜火雞香腸 10 條、宜家薯條 380 公克

Cheesy and Herbs Turkey Sausage 10 pcs and French Fries 380g

1 份 /pc

#### 蔬菜馬鈴薯餅

Vegetable Medallion

4 個 /pcs

#### 白醬雞肉筆管麵

Baked Chicken Alfredo Pasta (680g)

1 盒 /lbs

#### 布蕾

Crème Brûlée

4 個 /pcs

#### 蘋果越橘氣泡飲料 或 甜梨汽水

APPLE & LINGON sparkling 750ml or PÄRON sprkling pear drink 750ml

任選 1 瓶 /  
bottle

#### FRAKTA 藍色保冷袋

FRAKTA cool bag

2 件 /pcs

原價 ~~\$2,155~~

2020/11/01-11/30

早鳥優惠價 Early bird offer

**\$1,580**

2020/12/01-12/28

派對優惠價 Party Offer

**\$1,880**

# 擔心份量不夠？可另外加購以下派對小食！

## Add on party food

D01	聖誕香蒜烤雞 Christmas Herb & Honey Roasted Chicken	1 隻 /pc	\$450
D02	瑞典烤肉丸 Swedish Meatballs with Cream Sauce and Lingonberry Jam	25 粒 /pcs	\$300
D03	鮮蝦酪梨凱薩沙拉 Avocado and Shrimp Caesar Salad (354g)	1 盒 /pc	\$300
D04	白醬雞肉筆管麵 Baked Chicken Alfredo Pasta (680g)	1 盒 /pc	\$300
D05	鮭魚丸佐塔塔醬 Salmon and Cod Balls with Tartar Sauce	10 粒 /pcs	\$160
D06	煙燻醬烤肋排 Roasted Pork Ribs with Smokey Sauce	1 份 /pc	\$330
D07	脆皮豬腳佐時蔬 Crispy Pork Knuckle with Vegetable	1 份 /pc	\$330
D08	薄脆雞翅桶 Chicken Wings Platter	8 支 /pcs	\$200
D09	蜂蜜火雞香腸 10 條、宜家薯條 380 公克 Cheesy and Herbs Turkey Sausage 10 pcs and French Fries 380g	1 份 /pc	\$155
D10	蜂蜜火雞香腸 Cheesy and Herbs Turkey Sausage	10 條 /pcs	\$100
D11	瑞典蔬菜丸餐 Swedish Veggie Balls	10 粒 /pcs	\$120
D12	蔬菜馬鈴薯餅 Vegetable Medallion	4 個 /pcs	\$118
D13	布蕾 Crème Brûlée	2 個 /pcs	\$100

## IKEA 派對外帶餐條款及細則

1. 派對外帶餐之訂購日期為 2020 年 11 月 1 日起至 2020 年 12 月 28 日晚上 8 時止，最後取餐日期為 2021 年 1 月 3 日。

### • 早鳥優惠價 \$1580：

於 2020 年 11 月 1 日起至 2020 年 11 月 30 日晚上 8 時止，至 IKEA 餐廳預購派對外帶餐即享早鳥優惠價。

### • 派對優惠價 \$1880：

於 2020 年 12 月 1 日起至 2020 年 12 月 28 日晚上 8 時止，至 IKEA 餐廳預購派對外帶餐即享派對優惠價。

2. 訂購地點：全台 IKEA 宜家家居餐廳，訂購時需全數付款。恕不接受電話或網路預購

(全台 IKEA 餐廳營業時間依各店公告為主)。

3. 取餐時間：請於訂購時和 IKEA 餐廳服務人員約定取餐日期及時間，恕不接受外送。下單後 5 個工作天為最快可取貨日 (不包含下單日)，取餐時請攜帶顧客留存聯。

4. 因餐點均為接單生產製作，若需更改取餐時間，需以下規範提前告知原訂購店 IKEA 餐廳：

• 提前取餐：須於新的取餐日提前 5 天 (不含取貨日) 告知原訂購店之客服中心。

• 延後取餐：須於原取餐日提前 5 天 (不含取貨日) 告知原訂購店之客服中心。

• 如原訂取餐日遇颱風災害，並經人事行政局公告達停班停課標準，顧客請致電原訂購店之客服中心更改取餐日。如有疑問，請致電各分店查詢。

5. 訂購單一經確認，恕不接受取消或變更餐點，亦不接受退款。

6. 取餐時間請勿超過原預訂時間半小時，以享用較佳的餐點風味及口感。

7. 預購數量有限，售完為止。餐點如遇缺貨情況，將以同價值之餐點替代。

8. 本活動不得與其它優惠券 (包含折價券等，但不受限實際名稱)、優惠活動、折扣商品、卡友價或員工折扣合併使用。

9. 餐點圖片僅供參考，IKEA 保有活動變更及修改之權利。

### Terms and conditions

1. The order date for party set is valid from 1 November, 2020 until 8pm on 28 December, 2020. The last pick-up date is 3 January, 2021.

• Early bird offer \$1,580 is valid from 1 November, 2020 until 8pm on 30 November, 2020 to pre-order party set.

• Party offer \$1880 is valid from 1 December, 2020 until 8pm on 28 December, 2020 to order party set.

2. Place of order: All IKEA restaurant in Taiwan. Full payment has to be made upon placing the order. Order via phone or internet will not be accepted.

• (The business hours of all IKEA restaurants in Taiwan are based on the announcement of each store.)

3. Please arrange the pick-up date and time with the IKEA restaurant staff when ordering. Delivery service will not be accepted.

• Please bring the completed order form to IKEA Restaurant at least 5 days in advance of the pick-up day (excluding the pick-up day).

4. The meals are made to order if you need to change the pick-up time, please inform the ordering store in advance according to the following specifications:

• Advance the pick-up time: Must inform the customer service center of the original ordering store 5 days in advance (excluding the pick-up date) on the new pick-up date.

• Delay the pick-up time: Must inform the customer service center of the original ordering store 5 days in advance (excluding the pick-up date) of the original pick-up date.

• In case of natural disasters such as typhoons or earthquakes, please contact the original ordering store customer service center to change the meal pick-up day.

• If you have any questions, please contact the store customer service center.

5. Once the order has been confirmed, it cannot be cancelled or changed and the amount paid will not be refunded.

6. To maintain the food quality, recommended meal pick-up time should be within 30 minutes from the original reservation.

7. While stocks last. Out of stock merchandise will be substituted by similar item of the same value.

8. This activity cannot be combined with other coupons (including discount coupons, etc., but the actual name is not limited), promotion, discount products, card member offer or employee discounts.

9. Photo is for reference only. In the event of any dispute, IKEA shall have the right of final decision.

如有任何疑問，請聯絡我們

市話用戶請直撥：412-8869

行動電話用戶：請加區域號碼 02

